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1. Iesniegumi 

E. Borska: Informēju, ka esam saņēmuši iesniegumus. 

⎯ ID 284 – Personīgo līdzekļu atmaksa D. Ulmanim; 

⎯ ID 285 – M. Strāderes pieteikums uz Konsultants juridiskajos jautājumos amatu; 

⎯ ID 286 – PPMF SP iesniegums par jaunu LU SP biedru; 

⎯ ID 287 – E. E. Mitules pieteikums uz LU SP Valdes locekļa amatu; 

⎯ ID 288 – E. Jasiūnas iesniegums par atkāpšanos no LU SP biedra amata; 

⎯ ID 289 – JF SP budžeta grozījumi; 

2. DK apstiprināšana 

 

Izsludinātā darba kārtība 

1. Iesniegumi 

2. DK apstiprināšana 
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3. D. Ulmaņa personīgo līdzekļu atmaksa 

4. KS protokola apstiprināšana virzīšanai 

uz KS 

5. SPB budžeta grozījumi 

6. Atbildes sniegšana par komandējumu 

uz Kanādu 

7. Stipendiju izvērtēšanas komisijas sēde 

20.10. 

8. Iespēja doties uz Portugāli 

9. Hakatons “Izrāviens augstākajā 

izglītībā: AI or DIE” 

10. Par papildus nepieciešamajiem 

punktiem, kas jāizskata KS 

11. Iniciatīva par miega traucējumiem 

12. Par LU SP vēlēšanu komisiju 

13. Senāta un vadības aktualitātes 

14. LSA un nacionālā līmeņa aktualitātes 

15. FSP un SSK aktualitātes 

16. Iknedēļas e-pasti 

17. Balsojums par nākamo valdes sēdes 

laiku un datumu 

 

 

E. Borska: Aicinu balsot par darba kārtības projekta apstiprināšanu. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

4  0  0 

Lēmums: Apstiprināt darba kārtību. 

3. D. Ulmaņa personīgo līdzekļu atmaksa 

E. Borska informē, ka ir saņemts iesniegums no D. Ulmaņa par personīgo līdzekļu atmaksu.  

E. Borska: Caurskatot dokumentus netika konstatētas nekādas nepilnības, vai kādam ir 

iebildumi par šo iesniegumu apstiprināšanu? 
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Iebildumu nav.  

E. Borska: Aicinu balsot par personīgo līdzekļu atmaksu D. Ulmanim apmērā 10 eiro un 24 

centi.  

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

4  0  0 

Lēmums: Apstiprināt personīgo līdzekļu atmaksu D. Ulmanim apmērā 10 eiro un 24 

centi. 

4. KS protokola apstiprināšana virzīšanai uz KS 

E. Borska informē, ka ir sagatavots 14. KS protokols un tajā ir integrēti visi saņemtie 

komentāri.  

E. Borska: Vai kādam ir iebildumi par šī protokola apstiprināšanu? 

Iebildumu nav.  

E. Borska: Aicinu balsot par #14 KS protokola virzīšanu apstiprināšanai uz KS. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

4  0  0 

Lēmums: Virzīt #14 KS protokolu apstiprināšanai uz KS. 

5. SPB budžeta grozījumi 

E. Borska dod vārdu A. A. Čerņam.  

A. A. Čerņa informē klātesošos par veiktajiem SPB budžeta grozījumiem. Tika veikti 

grozījumi sadaļās LU Sporta spēles, Motivācijas seminārs un LU SP Gada balva. Klātesošie 

ar to arī varēja iepazīties sēdes dokumentos.  

E. Borska: Vai kādam ir kādi iebildumi par šo grozījumu apstiprināšanu? 

Iebildumu nav.  

E. Borska: Aicinu balsot par SPB budžeta grozījumu virzīšanu uz KS apstiprināšanai.  

Balsojuma rezultāti: 
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PAR  PRET  ATTURAS 

4  0  0 

Lēmums: Virzīt SPB budžeta grozījumus apstiprināšanai KS.  

 

6. Atbildes sniegšana par komandējumu uz Kanādu 

E. Borska dod vārdu E. Kiršteinei.  

E. Kiršteine informē klātesošos par saņemto e-pastu no LU studenta.  

E. Kiršteine: Vai kāds ir sniedzis atbildi uz to? 

E. Borska: Es sniedzu atbildi.  

Klātesošie tiek informēti par to, kas tika atbildēts.  

E. Borska: Vai ir vēl kādi komentāri pie šī? 

Komentāru nav. 

7. Stipendiju izvērtēšanas komisijas sēde 20.10. 

E. Borska dod vārdu E. Kiršteinei. 

E. Kiršteine informē, ka K. Morberga stipendijas izvērtēšanas komisijas sēde notiks 20.10., 

bet diemžēl pati E. Kiršteine nevar ierasties uz šo sēdi. Nepieciešams atrast kādu delegātu, 

kas varētu pārstāvēt studējošos.  

E. Borska: Mēs varam atrast delegātu, bet tas būtu jāapstiprina KS, tāpēc aicinu tevi iekļaut 

šo punktu KS DK un līdz tai sazināties ar potenciālajiem pārstāvjiem. Vai kādam ir 

iebildumi? 

Iebildumu nav.  

8. Iespēja doties uz Portugāli 

E. Borska dod vārdu E. Kiršteinei.  

E. Kiršteine informē klātesošos par saņemto e-pastu. FORTHEM alianse rīko konferenci 

Portugālē un ir iespēja pieteikties, šim pasākumam gan ir dalības maksa.  

E. Kiršteine: Es domāju, ka būtu labi, ja mēs izsludinātu pieteikšanos publiski, ja kādam ir 

interese, tad viņš varētu pieteikties. 

E. Borska: Es piekrītu tam, vai kādam ir iebildumi? 

Iebildumu nav.  
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9. Hakatons “Izrāviens augstākajā izglītībā: AI or DIE” 

E. Borska informē par saņemto ielūgumu piedalīties hakatonā. Nepieciešams sniegt atbildi, 

vai mēs piedalāmies.  

E. Borska dod vārdu R. Baumanim. 

R. Baumanis: Es teiktu, ka šoreiz mēs atsakāmies, ņemot vērā, ka tajos datumos notiks 

Ledlauzis un arī pasākums ir ļoti drīz un mēs nespētu savākt komandu.  

Klātesošie piekrīt R. Baumaņa viedoklim.  

E. Borska: Vai kādam ir iebildumi, ka mēs atsakāmies no piedāvājuma? 

Iebildumu nav.  

10. Par papildus nepieciešamajiem punktiem, kas jāizskata KS 

E. Borska informē, ka D. Ulmanis sūtīs līdzi kvoruma aptaujai arī informāciju par punktiem, 

ar ko provizoriski tiktu papildināta KS DK.  

E. Borska: Sēdes dokumentā varējāt iepazīties ar punktiem, vai kādam vēl ir kāds punkts, ko 

nepieciešams pievienot? 

Klātesošie ir pievienojuši visus nepieciešamos punktus.  

E. Borska: Vēl nepieciešams lemt par to, kurā no KS mēs iekļaujam punktu par studējošo 

pārstāvi Rektora kandidātu izvērtēšanas komisijā. Kāds ir jūsu viedoklis? 

E. Borska dod vārdu A. A. Čerņam.  

A. A. Čerņa: Es aicinātu izsludināt pieteikšanos un kandidātus izvērtēt 8.11. KS, jo tomēr šis 

amats ir svarīgs un ir nepieciešams, lai studējošais, kas būs šajā komisijā ir pietiekami 

kompetents, tāpēc aicinu arī noteikt, ka šiem kandidātiem ir jāiesūta CV un motivācijas 

vēstules un varbūt arī kādi papildus dokumenti, kas apliecinātu viņu atbilstību šim amatam.  

E. Borska dod vārdu E. Kiršteinei.  

E. Kiršteine: Es arī uzskatu, ka būtu pareizi šo vakanci izsludināt publiski, kā arī noteikti līdz 

aiznākamajai KS, jo tomēr tik ātri nesanāks kandidātiem pieteikties, lai kandidētu tuvākajā 

KS.  

E. Borska dod vārdu R. Baumanim.  

R. Baumanis: Atbalstu iepriekš teikto, bet mani uztrauc termiņi, vai 8.11. KS nebūs par vēlu.  

Klātesošie diskutē par to, kādi tad varētu būt pieteikšanās termiņi.  

E. Borska: Sapratu jūsu viedokli, vai kādam ir iebildumi par to, ka mēs izsludinām 

pieteikšanos līdz 29.10.? 

Iebildumu nav.  

E. Borska: Tad kādus dokumentus mēs prasām iesniegt šiem kandidātiem? 

E. Borska dod vārdu A. A. Čerņam.  
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A. A. Čerņa: Es teiktu noteikti CV un motivācijas vēstule.  

E. Borska dod vārdu E. Kiršteinei. 

E. Kiršteine: Es domāju vēl būtu labi, ja motivācijas vēstulē tiktu arī iekļauta vīzija par to, kā 

šis cilvēks redz LU nākotnes rektoru. 

E. Borska: Vai kādam ir iebildumi par to, ka. Mēs prasām CV, motivācijas vēstuli, kurā ir 

iekļauta gan motivācija, gan arī šī vīzija par LU rektoru? 

Iebildumu nav.  

11. Iniciatīva par miega traucējumiem 

E. Borska informē par saņemto e-pastu, kur tiek izteikts lūgums dalīties ar informāciju par 

viņu iniciatīvu par miega traucējumiem.  

E. Borska dod vārdu E. Kiršteinei.  

E. Kiršteine: Iniciatīva nav slikta, bet es nezinu, vai mums to vajadzētu likt mūsu sociālajos 

tīklos u.c. publiski, tāpēc es piedāvāju, ka ar šo informāciju dalāmies mūsu iekšējos saziņas 

kanālos. 

E. Borska: Vai kādam ir iebildumi par to ko piedāvāja E. Kiršteine? 

Iebildumu nav.  

12. Par LU SP vēlēšanu komisiju 

E. Borska informē, ka nepieciešams nākamajā KS ievēlēt LU SP vēlēšanu komisiju. 

Nepieciešams līdz tam atrast cilvēkus, kas varētu kandidēt uz to.  

Klātesošie apspriež potenciāli, ko varētu uzrunāt, lai kandidē uz šo komisiju. Klātesošie 

vienojas, ka sazinās ar potenciālajiem kandidātiem līdz nākamajai KS.  

13. Senāta un vadības aktualitātes 

E. Borska informē par šī brīža Senāta un vadības aktualitātēm. Notika vadības sēde un 

stratēģiskās komunikācijas darba grupa. Tika diskutēts par diskusijām LU filiālēs. Notika 

diskusija par iekšējās kārtības noteikumiem un tika pacelta diskusija par ēku darba laiku. 

Notika arī diskusijas par K. Morberga vasarnīcu. Tika diskutēti arī dažādi jautājumi par 

konsolidāciju un arī par MK noteikumiem saistībā ar institucionālo finansējumu. Notiek 

pēdējās fokusgrupas par konsolidāciju.  

E. Borska: Vai kādam ir kāds jautājums par šo? 

Jautājumu nav.  

14. LSA un nacionālā līmeņa aktualitātes 

E. Borska informē par LSA un nacionāla līmeņa aktualitātēm. Iepriekšējā nedēļā nav 

notikušas DG. Šajā nedēļā notiks Starptautiskā virziena DG, trešdien notiks SP vadītāju sēde.  
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E. Borska: Vai kādam ir kāds jautājums par šo? 

Jautājumu nav.  

15. FSP un SSK aktualitātes 

E. Borska dod vārdu D. Ulmanim. 

D. Ulmanis informē par FSP aktualitātēm. PPMF ievēlēja jaunu LU SP biedru, BVEF notiks 

KS, brīvdienās notiks Ledlauzis, ceturtdien notiks DF spēļu vakars, aiznākamajā nedēļā 

notiks potenciālo biedru semināri PPMF, HZF, FMOF, BVEF.  

16. Iknedēļas e-pasti 

E. Borska: Nepieciešams sagatavot e-pasta plānu, lūdzu aizpildiet to ar aktuālajām DG, 

norises vietām, formātiem un laikiem, lai tas būtu gatavs izsūtīšanai rītdienas laikā. 

17. Balsojums par nākamo valdes sēdes laiku un datumu 

E. Borska: Izsludinu nākamo valdes sēdi 16. oktobrī plkst. 17.30, hibrīda formātā Raiņa 

bulvārī 19 un MS Teams platformā. 

Balsojuma rezultāti: 

PAR  PRET  ATTURAS 

7  0  0 

Lēmums: Apstiprināt kā nākamās valdes sēdes norises laiku 16. oktobrī plkst. 17.30, un 

vietu hibrīda formātā Raiņa bulvārī 19 un MS Teams platformā. 

Plkst. 18.54 sēdes vadītājs pasludina valdes sēdi par slēgtu. 

 

 sēdes vadītājs E. Borska 

 sēdes protokolētājs A. P. Raiskuma 
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